
Socialliberal politik med hjärtat åt höger

Fråga till Vice Ordförande Utbildningsnämnden gällande grundskolan och grundsärskola #5

Jag läste nämndens kravlista på lokaler som man skickat till samhällsbyggnadsnämnden och
finner där inga krav/önskemål om utemiljön.
Vet du om man tänkt på utemiljön eller om detta har missats?
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